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خبری

رئیس مرکز ملی خشکسالی و مدیریت بحران سازمان 
هواشناسی می گوید که بر اساس مدل های اقلیمی طی 
روزهای باقی مانده از مهر و حتی آبان و آذر بارش ها در 
کشور کمتر از نرمال خواهد بود که این مسئله آلودگی هوا 

در برخی نقاط کشور را به دنبال دارد.
به گزارش »دنیای هوادار«، احد وظیفه ضمن اشاره به اینکه 
طی هفته جاری دمای هوا به تدریج در نیمه غربی کشور 
گرم و در نیمه شرقی سرد می شود، اظهار کرد: به طور کلی 
تا ۱۰روز آینده روند افزایش تدریجی دما در کشور پیش بینی 
نرمال  از  نرمال و حتی بیش  به شرایط  می شود و دما 

می رسد.
بارشی  اینکه طی هفته گذشته سامانه ای  بیان  با  وی 
از عرض های شمالی وارد کشور شد که بارش و کاهش 
دما را به دنبال داشت، تصریح کرد: بر اساس مدل های 
اقلیمی طی دو هفته آینده بارش قابل ملاحظه ای در کشور 

نخواهیم داشت. به طور کلی بارش ها در مهر ماه بیشتر به 
نوار شمالی  و غربی کشور محدود می شود اما مدل های 
عددی بیانگر این است که آنومالی )ناهنجاری( بارش ها در 
روزهای باقی مانده از مهر و حتی آبان و آذر منفی است و با 

کم بارشی مواجه خواهیم بود.
به گفته رئیس مرکز ملی خشکسالی و مدیریت بحران 
سازمان هواشناسی دمای هوا نیز در ماه های آبان و آذر 
حدود ۰.۵ تا ۱درجه سانتیگراد بیشتر از میانگین بلند مدت 
خواهد بود البته باید در نظر داشت که پیش بینی شرایط 

اقلیمی همواره با عدم قطعیت  همراه است.
وظیفه در پایان گفت: باید درنظر داشت که وقتی گذر 
سامانه های فعال بارشی کم شود تعداد روزهایی که جو 
پایدار است، بیشتر می شود و ما با تراکم آلاینده ها در 
سطوح پایین جو مواجه می شویم. از این رو بعید نیست 
که با روزهای آلوده بیشتری در پاییز امسال مواجه باشیم.

خبر اول

پاییز، کم بارش و آلوده خواهد بود خبرهایخوشازواکسن
ایرانیکرونا

وزیر بهداشت با اشاره به شرایط بسیار سخت کرونا و اهمیت 
رعایت موارد بهداشتی و دستورالعمل ها از سوی مردم، در عین 
حال درباره واکسن کرونا ایرانی گفت: خبرهای خوشی از واکسن 
دارم و به مدیرکل روابط بین الملل دستور دادم به سازمان جهانی 
بهداشت اعلام کنند که ما فازهای مطالعاتی واکسن را تا کجا 
رسانده ایم. به این ترتیب پیشرفت واکسن را به عنوان حرکت 

عظیم ملی به گوش جهانیان خواهیم رساند.
به گزارش »دنیای هوادار« ، دکتر سعید نمکی با اشاره به برخی 
اظهارات مبنی بر پر شدن تخت های بیمارستانی از بیماران 
کرونا و عدم پذیرش بیماران جدید، گفت: به هیچ عنوان چنین 
نیست که بیمار جدید پذیرش نشود این به آن معنا نیست که 
بیمارستانی از پذیرش بیمار معذور باشد. تخت های خالی وجود 
دارد اما معنایش این نیست که مجاز هستیم که بیمار شویم. 
دو روز گذشته در تهران بیش از 5000تخت بیمارستانی پر شد؛ اما 
می خواهیم به مردم بگوییم که ضمن آنکه نگران بیماری باشند 
اما اضطراب درمان و تخت را از خود دور کنند. من به عنوان 
سرباز کوچک آن ها محکم ایستاده ام و به آن ها می گویم نگران 
کمبود تخت نباشید. وزیر بهداشت با اشاره به اقدامات اخیر وزارت 
بهداشت در زمینه تأمین دارو نیز بیان کرد: تمام تلاش و تقلای 
خود را می کنم و امیدوارم که برای تأمین دارو مشکلی نداشته 
باشیم. در خصوص آمریکا باید بدانید که هیچ گاه ما را از تحریم 
درنیاوردند و اینکه می گویند دارو تحریم نیست، یک دروغ بزرگ 
است. آمریکا ظالمانه ترین تحریم ها را علیه این مردم اعمال کرده 
است. من در یادداشت های خودم به این موضوع اشاره کرده ام 
و روزی آن ها را منتشر خواهم کرد. بدانید که سفاک ترین رژیم 
گروهی است که با ترامپ کار می کند. وی ادامه داد: خوشبختانه 
تاکنون با لطف خداوند و تدبیر اتخاذ شده توانسته ایم دارو را 
به دست مردم برسانیم. البته در زمینه ساخت دارو در کشور 
نیز فعالیت های مهمی داریم تا جایی که در آینده می توانیم 
شاهد صادرات دو داروی »فاویپیراویر« و »رمدسیویر« باشیم. از 
16شهریورماه اتفاقات خوبی در حوزه ارز دارو در حال رخ دادن است 
و خبرهای خوشی نیز درباره واکسن داریم که طی هفته های 
آینده اعلام خواهد شد. تا به عنوان حرکت عظیم ملی آن را به 
گوش جهانیان برسانیم.وی در ادامه سخنان خود گفت: هر گاه که 
رعایت پروتکل های بهداشتی کاهش یافت تأثیر آن را با افزایش 
ابتلا به بیماری و مرگ و میر شاهد بودیم. در حال حاضر رعایت 
پروتکل های بهداشتی نسبت به یک ماه قبل بسیار کاهش یافته 
است که با تدابیر اتخاذ شده امیدواریم این موضوع برطرف شود.

تدوینطرحیدرمجلسبرای
ساماندهیصندوقهایبازنشستگی
نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس از تدوین طرحی برای 

ساماندهی صندوق های بازنشستگی کشوری خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از تسنیم، ولی اسماعیلی- 
اسلامی  شورای  مجلس  اجتماعی  کمیسیون  رئیس  نایب 
از تدوین طرحی در این کمیسیون برای تجمیع صندوق های 
بازنشستگی کشوری خبر داد و گفت: با توجه به اینکه صندوق 
های بازنشستگی همچون فولاد، نیروهای مسلح و بازنشستگی 
وجود دارد کمیسیون اجتماعی تلاش خواهد کرد تا با طرح 
موجود این صندوق ها را ساماندهی کند. وی با بیان اینکه در 
تجمیع و ساماندهی صندوق های بازنشستگی ملاحظاتی  وجود 
دارد، ادامه داد: با توجه به اینکه بحث حق الناس و پرداخت بیمه 
از سوی بازنشستگان به مدت 30سال به این صندوق ها وجود 
دارد باید به دقت در بحث ساماندهی این صندوق ها ورود کنیم. 
نماینده گرمی با تاکید بر اینکه نمی توان یک سازمان واحد برای 
صندوق بازنشستگی ایجاد کرد، اظهارکرد: با طرحی که در مجلس 
تدوین کرده ایم می خواهیم مدیریت واحدی در ساماندهی حقوق 
بازنشستگان داشته باشیم. نایب رئیس کمیسیون اجتماعی 
مجلس از بررسی این طرح پس از سرکشی نمایندگان به حوزه های 

انتخابیه خود و در هفته آینده در این کمیسیون خبر داد.

اخبار

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید اصغر تاج بخش  را گرامی می دارد

با استفاده از دوربین های پلیس؛

عابران بدون ماسک جریمه می شوند

بیمه شدگان تأمین اجتماعی هزینه ای بابت درمان کرونا پرداخت نمی کنند

به جریمه  اشاره  با  بهداشت،  وزارت  بهداشت  معاون 
تخلفات بهداشتی، گفت: عابران پیاده که ماسک نمی 
و  شناسایی  پلیس،  دوربین های  از  استفاده  با  زنند، 

جریمه می شوند.
به گزارش دنیای هوادار، علیرضا رئیسی، روز گذشته در 
نشست خبری که به صورت ویدئوکنفرانس برگزار شد، 
به تفاوت های آنفلوانزا و کرونا در فصل سرما اشاره کرد 
و گفت: ویروس کرونا، نه دارو دارد، نه واکسن موثری 
و تنها راهی که می توان با کرونا مقابله کرد، رعایت 

بهداشت فردی است.
آموزش  با  جز  فردی  بهداشت  رعایت  افزود:  وی 

فرهنگ سازی امکان پذیر نیست.
رئیسی با اشاره به اینکه آنفلوانزا واکسن و دارو دارد، 
مشکلی  چندان  آنفلوانزا  بابت  از  خوشبختانه  گفت: 

نداریم.
وی ادامه داد: دنیا کم کم به این قسمت می رسد که 

محدودیت های گسترده جواب می دهد.
رئیسی گفت: اصولاً مقابله با کرونا جز با مسئولیت پذیری 

مردم شدنی نیست.
که  است  کسانی  برای  جریمه  اینکه  اعلام  با  وی 
از  بیش  داد:  ادامه  باشند،  مردم  همراه  نمی خواهند 
۵۰درصد مردم از اواخر فروردین همیشه پروتکل ها را 
رعایت کرده اند و از همین رو، یک مطالبه مردمی برای 
برخورد با کسانی وجود دارد که این پروتکل ها را رعایت 

نمی کنند.

رئیسی گفت: جریمه افراد دقیقاً مثل کسانی است که 
کمربند ایمنی را هنگامی رانندگی نمی بندند و اگر پلیس 

ببیند، جریمه می شوند و اگر نبیند، جریمه نمی شوند.
وی افزود: راننده تاکسی که ماسک نزده به راحتی توسط 
پلیس راهنمایی و رانندگی جریمه می شود و رانندگان 
اتوبوس هم اگر رعایت نکنند، شرکت آن اتوبوس جریمه 

خواهد شد.
با جریمه  رابطه  معاون بهداشت وزارت بهداشت، در 
اصناف، گفت: اگر فردی باشد که خودش ماسک نزند، 
بار اول اخطار کتبی، بار دوم ۳۰۰هزارتومان، بار سوم 
که  واحد صنفی  آن  نهایت  در  و  تومان  یک میلیون 
مشتری های بدون ماسک هم پذیرفته است، پلمب 

می شود.
وی با اعلام اینکه عابر پیاده را پلیس و ناظرین ببینند، 
صورت  پلیس  دوربین های  با  نگاری  چهره  افزود: 
می گیرد. از همان سیستم که برای برخورد با بی حجابی 

استفاده می شود، برای این افراد نیز استفاده می شود.
وجود  افراد  اطلاعات  همه  چون  داد:  ادامه  رئیسی 
دارد، جریمه خواهند شد. جرایم هم به حساب وزارت 
بهداشت واریز می شود و به همین دلیل ما از این پول 

نخواهیم گذشت.
تهران  پروتکل ها فعلا در  اینکه جریمه  اعلام  با  وی 
اجرا می شود، گفت: انتظار داریم مردم با رعایت کامل 

پروتکل ها، اجازه ندهند وضعیت بیماری بدتر شود.

مدیرکل درمان مستقیم سازمان تأمین اجتماعی گفت: 
۵۵هزار بیمار مبتلا به کرونا در بیمارستان های تامین 

اجتماعی سراسر کشور بستری هستند.
اداره کل روابط  از  به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
عمومی سازمان تأمین اجتماعی، دکتر ابوالفضل آفریده 
اظهار کرد: با همدلی و همکاری می توان در راستای 
تحقق اهداف مدیریت درمان قدم های مثبتی برداشت 

و خدمت شایسته ای در این راستا ارائه کرد.
وی افزود: اجرای سطح بندی خدمات در بخش سرپایی 
و بستری سبب می شود بیمه شدگان به نحو أحسن 
تامین اجتماعی  از خدمات درمان مستقیم سازمان 

استفاده کنند.
مدرکل درمان مسقیم سازمان تأمین اجتماعی اظهار 
کرد: بهره برداری از منابع سازمان برای خدمت رسانی 
بهتر و بیشتر به بیمه شدگان تامین اجتماعی امری 

مهم و ضروری است.
آفریده با بیان اینکه متوسط بیمه شدگان سازمان تأمین 
اجتماعی ۵۲درصد جمعیت کشور است، ادامه داد: در 
سال جاری برنامه های جدیدی مدنظر این سازمان است 
که از جمله آن ها؛ اداره سالمندان، بیماری های مزمن، 

غربالگری و پیشگیری از عوارض بیماری ها است.
مدیرکل درمان مسقیم سازمان تأمین اجتماعی بیان 

داشت: بیش از ۵۵هزار نقر بیمار مبتلا به کرونا در 
مراکز درمانی ملکی سازمان تامین اجتماعی بستری 

شده اند.
وی اظهارکرد: در بحث درمان بیماران کرونا تا پایان 
شهریور امسال، حدود ۳هزار میلیارد تومان برای درمان 
مستقیم هزینه شده است و بیمه شدگان این سازمان 

هیچ هزینه ای بابت درمان پرداخت نمی کنند.
تأمین  سازمان  بیمه شدگان  درمان  گفت:  آفریده 
اجتماعی در بخش سرپایی و بستری به صورت رایگان 
است و تعرفه درمانی سایر بیمه شدگان نیز بر اساس 

تعرفه دولتی خواهد بود.

کرونا در ایران
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»محمود فکری« با استقلال استارت زده تا رویاهایش را در خانه 
دنبال کند. با توه به گزینه های موردنظر و دشواری هایی که برای 
آمدن بعضی از آن ها بود، باید گفت فکری »خیر الموجودین« 
است. برخلاف تصور خیلی ها فکری مربیگری از نساجی شروع 
نکرده است. او سال ها قبل به عنوان بازیکن-مربی در »شیرین 
فراز کرمانشاه« بود و بعد از آن هم به عنوان دستیار روی 

نیمکت استقلال کنار »امیر قلعه نویی« نشسته است.
فارغ از تاریخ و سوابق فکری که البته در جای خود قابل 
ستایش است، مهم ترین نکته ای که باید مدنظر قرار داد، 
فرصت دادن به اوست. آستانه تحمل هواداران استقلال 
به خاطر شرایطی که بر باشگاه حاکم است، مدت هاست 
پایین آمده. اما لازمه ی موفقیت هر تیمی، اعتماد هواداران 

و ایجاد فضای آرامش برای ساختن یک تیم موفق است. 
هفته های اول حضور استراماچونی را به خاطر بیاورید! او 
هم پس از چهار هفته به ترکیب ایده آلش رسید. فکری و 
دستیارانش نیاز به زمان دارند تا تیم جدیدی بسازند. او سرد 
و گرم استقلال را چشیده است و تنها حمایت هواداران را 

می خواهد تا بتواند استقلال را دوباره بسازد.

چرا »عزیزیان«؟

استقلال پس از »منصور رشیدی« و »ناصر حجازی«، سال ها 
به دنبال یک دروازه بان شش دانگ بود. از خداحافظی ناصر تا 
ظهور عابدزاده، نفرات مختلفی درون دروازه آبی ها ایستادند 
اما برای کسانی که سال ها به یک شماره یک مطمئن عادت 

داشتند، عملکرد هیچ کددام از آن ها راضی کننده نبود.
یکی از این ها »سعید عزیزیان« بود. هواداران استقلال دیگر 
پذیرفته بودند که دروازه بان درجه یک پیدا نمی شود و باید از 
همین متوسط  ها شماره یک ساخت. استقلال روی سعید 
عزیزیان سرمایه گذاری کرد اما او هم بارها سکونشینان را 
حرص داد. عملکرد عزیزیان فراز و نشیب زیاد داشت و حتی 
پیراهن ناصر حجازی و هارولد شوماخر هم نمی توانست 

اعتماد تماشاگران را به دروازه بانی نامطمئن او جلب کند.

با این حال عزیزیان فقط با یکی، دو نمایش خوب در اواخر 
فصل، به تور پرسپولیس افتاد. انتقالی که البته برای او 
خوش یمن نبود و مصدومیت عمر فوتبالش را کوتاه کرد. 
اما رفتن عزیزیان این حسن را داشت که آبی ها به طور جدی 
دنبال دروازه بانی بروند که در اصفهان ظهور کرده بود. حالا 
عزیزیان مربی دروازه بان های استقلال شده! البته که انتخاب 
دستیاران حق »محمود فکری« است و هرچند معتقدم یک 
دستگاه توپ انداز سه هزار دلاری از تمام مربیان دروازه بانی 
حال حاضر ایران بیشتر کارآیی دارند، اما چرا در شرایطی که 
مربیان دروازه بانی استقلالی بیرون نشسته اند، سعید عزیزیان 

باید در کادر استقلال باشد؟

دریچه ی آبی

»حمایت« اسم رمز موفقیت آبی هاست؛

بازگشت فکری به خانه

شد.  تاثر  و  تاسف  موجب  و  امینی  قاسم  و  امرالله  مرتضی،  شهیدان  پدر  امینی  محمدعلی  حاج  درگذشت 
»دنیای هوادار« مصیبت فقدان این پدر مومن و فداکار را به خانواده وی و سایر بستگان صمیمانه تسلیت گفته و از 
خداوند متعال برای آن فقید سعید رحمت و رضوان واسعه الهی و همنشینی با فرزندان شهیدش و برای بازماندگان 

عزادار صبر و اجر مسالت دارد.

در مازندران؛
جشنوارهشعر»اشکانار«

برگزارمیشود
مدیر ادبیات و تاریخ اداره کل حفظ آثار و نشر ارزش های 
دفاع مقدس مازندران از برگزاری دهمین جشنواره شعر اشک 

انار در استان خبر داد.
سنگدهی  صادقی  سیدمحمد  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
برگزاری دهمین  از  با خبرنگاران  در گفتگو  صبح یکشنبه 
جشنواره شعر مقاومت و حماسه استان مازندران با عنوان 
با  جشنواره  این  گفت:  و  داد  خبر  استان  در  انار«  »اشک 
خط  پیرو  مبارز  زندانیان  و  جانبازان  »شهدا،  موضوعات 
مقدس«  دفاع  سال  »هشت  خمینی)ره(«،  امام  حضرت 
»فرهنگ عاشورایی در دفاع مقدس«، »زنان شهیده، ایثارگران، 
جانبازان و آزادگان«، »شهدای مدافع حرم اهل بیت)ع( و 
شهدای مبارزه با تروریست ها«، »شهدای مدافع امنیت وطن 
و انقلاب اسلامی« و »شهدای ترور«، »شهدای هسته ای و 
»حماسه  عفاف«،  و  حجاب  »ولایتمداری،  کشور«،  علمی 
فرهنگی  شبیخون  و  نرم  »جنگ  ۹دی«،  ملی  و  اسلامی 
دشمنان«، »مدافعان سلامت« و بخش بین الملل: »مقاومت 
ملل و بیداری اسلامی« برگزار می شود. صادقی سنگدهی 
ادامه داد: اشعار ارسالی باید با دو زبان فارسی و محلی )بومی 
استان مازندران( در بخش های سنتی، نیمایی، سپید، سرود، 

ترانه و تصنیف به دبیرخانه ارسال شوند. 
صادقی سنگدهی از شرکت شاعران در همه گروه های سنی 
در جشنواره خبر داد و گفت: شاعران می توانند اشعار برای 
کودکان مهد، دبستان، نوجوانان و بزرگسالان به دبیرخانه 
ارسال کنند. وی مازندرانی بودن و یا ساکن این استان بودن 
را از شرایط شرکت در جشنواره اعلام کرد و افزود: محدودیتی 
به  می توانند  شاعران  و  ندارد  وجود  ارسالی  آثار  تعداد  در 
صورت هم زمان در تمامی شش بخش و ده موضوع در هر 
دو زبان شرکت کنند. وی با بیان اینکه در مراسم اختتامیه 
از صاحبان ۱۲اثر برگزیده تقدیر خواهد شد، از چاپ ۱۱۰اثر 
آثار ۱۵شاعر  و گفت:  داد  کتاب جشنواره خبر  در  برگزیده 

برگزیده به کنگره ملی شعر دفاع مقدس نیز راه می یابد.

رشد۱۵درصدیکشتجو
درقزوین

مدیر زراعت سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین به برنامه 
کشت جو در مزارع کشاورزی استان در سال زراعی جاری 
اشاره کرد و گفت: امسال برنامه کشت جو آبی و دیم نسبت 
به برنامه سال گذشته حدود ۱۵درصد رشد را نشان می دهد و 
پیش بینی می شود در سال زراعی جدید بیش از ۱۴۰هزار تُن 

جو از این مزارع برداشت شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی سازمان 
جهادکشاورزی قزوین، تورج بنیادی عنوان کرد: برنامه ابلاغی 
وزارت متبوع برای کشت جو در استان ۳۷هزارهکتار بود که 
از این میزان ۲۹هزارهکتار جو آبی و ۸۰۰۰هکتار جو دیم است. 
وی بیان کرد: بر اساس برنامه ابلاغی، بیشترین سطح زیر 
کشت جو آبی در شهرستان بوئین زهرا با سطح زیر کشت 
۱۵هزار و ۸۰۰هکتار و بیشترین سطح زیر کشت جو دیم در 
شهرستان قزوین با ۳۷۲۰هکتار است. بنیادی تصریح کرد: در 
سال زراعی گذشته ۳۵هزارهکتار از اراضی کشاورزی استان 
به زیر کشت جو رفت که از این میزان ۲۷هزار و ۴۴۶هکتار 
جو آبی و ۷۵۵۶هکتار جو دیم در مزارع کشاورزی استان 

کشت شده بود. 
مدیر زراعت سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین در ادامه 
به برنامه کشت جو در مزارع کشاورزی استان در سال زراعی 
جاری اشاره کرد و گفت: امسال برنامه کشت جو آبی و دیم 
نسبت به برنامه سال گذشته حدود ۱۵درصد رشد را نشان 

می دهد.

کوتاه از استان ها

جامعه

افزایش اعتبارات ملی راهگشای مشکلات آموزش و پرورش البرز

افزایش ۵۵درصدی کودکان کار در مراکز بهزیستی البرز

با  در نشست  البرز  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
نماینده  منتخب مردم استان در مجلس شورای اسلامی 
از جهش اعتبارات ملی طی سال های95 تا 99 در البرز 
خبر داد و این افزایش را را از 7میلیارد به 70میلیارد 

اعلام کرد.
سالار قاسمی در پنجاه و سومین جلسه شورای معاونان 
اداره کل آموزش و پرورش استان که با حضور »مهدی 
عسگری« منتخب مردم کرج، فردیس، اشتهارد و آسارا 
در مجلس شورای اسلامی برگزار شد، گفت: در حوزه 
اعتبارات ملی از سال 95 تا 99 از اعتبار 7میلیاردی به 
این جهش می تواند کمک  و  70میلیاردی رسیده ایم 
کند تا به بسیاری از اهداف خود برسیم. وی با بیان 
اینکه بدون مشارکت و همفکری هیچ اقدامی به نتیجه 
قابل قبول نخواهد رسید، اظهار کرد: همواره در آموزش 
و پرورش به دور از افراط، تفریط و سیاست زدگی به 
دنبال نتیجه و خروجی معقول و قابل قبول بوده ایم. 
مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز بیان کرد: سند 
تحول بنیادی به عنوان محوری ترین اقدامی است که 
باید طبق نیاز و ظرفیت استان به روز و عملیاتی شود، در 
این راستا دغدغه های متفاوت را بررسی و گزارش عملکرد 

ارائه خواهیم داد.
 قاسمی در بخش دیگری از سخنان با اشاره به اینکه 
در کنکور رتبه های خوبی توسط متقاضیان البرز کسب 
شده است، یادآور شد: در آزمون های المپیاد نیز درخشش 
چشم گیری از آن داوطلبین البرزی شده است. به گفته 
وی بزرگترین پروژه خیرساز کشور با اعتبار 40میلیارد 
تومان در البرز در حال ساخت است که اگر استارت این 
کار الان زده می شد اعتباری بیش از 100میلیارد تومان 
را طلب می کرد. وی همچنین به انعقاد تفاهم نامه با 
شرکت عمران شهر جدید هشتگرد اشاره کرد و افزود: 
در این تفاهم نامه مقرر شد هزار واحد مسکونی برای 
فرهنگیان البرز ساخته شود همچنین انعقاد تفاهم نامه 

دیگری نیز در دستور کار قرار دارد.
به  اشاره  با  البرز  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
اینکه در سال گذشته اعتبار800 میلیون تومان را برای 
است،  اداره کل مصرف شده  این  برای  خرید خودرو 
ادامه داد: این اقدام از جهت بازدید مدیران محتلف از 
مدارس مختلف استان در مناطق مختلف ضروری بود 
و خودروهایی گذشته فرسوده شده بودند، اگر امسال 
اقدام به خرید همان خودروها می کردیم بیش از دو 

میلیارد صرف اعتبار نیاز داشتیم.
قاسمی این استان را سرشار از فرصت و تهدید برشمرد 
و اظهار کرد: یکی از ظرفیت های البرز که به فرصت 
تجربه  با  انسانی  نیروهای  است حضور  تبدیل شده 
است، برای مثال، در ایام شیوع کرونا و آموزش های 
مدارس  آموزشی  مطالب  80درصد  از  بیش  مجازی 
درخشان توسط نیروهای انسانی استان البرز تأمین 

شده است.
وی با بیان اینکه البرز قطب علمی و تحقیقاتی است و در 
تمام حوزه ها اقدامات درخشانی داشته است، یادآور شد: 
هنرستان کشاورزی و دبیرستان انرژی اتمی می توانند 
ظرفیت هایی خوبی برای استان البرز باشد، همچنین 
ایجاد شهرک علمی و پژوهشی در اردوگاه شهید بهشتی 
به عنوان ایجاد یک ظرفیت دیگر در استان البرز به معاون 

علمی و فناوری رئیس جمهور پیشنهاد داده ایم.
یک  گفت:  البرز  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
برنامه راهبردی برای1404 داریم تا در تمام شاخص ها 
جزو 5استان برتر کشور قرار بگیریم، در این میان مقرر 
از سه متر و  را  البرز  شده است سرانه آموزشی استان 

20سانتی متر به 4متر برسانیم.

مدیرکل بهزیستی البرز گفت: در شش ماهه اول امسال 
تعداد کودکان کار پذیرفته شده در مراکز بهزیستی در 
مقایسه با مدت مشابه سال قبل ۵۵درصد افزایش 

داشته است.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایسنا، اسدلله حیدری 
از  که  استان  کار  کودکان  از  ۴۶درصد  حدود  گفت: 
خدمات بهزیستی استفاده می کنند، بین ۶ تا ۱۱سال، 
بیش از ۲۸درصد ۱۲ تا ۱۴سال، بیش از ۲۱درصد از 
آنها ۱۵ تا ۱۸سال و بیش از سه درصد هم زیر شش 

رابطه معکوس سن و  ادامه داد:  سال هستند. وی 
میزان حضور در خیابان ناشی از آن است که کودکان با 
افزایش سن وارد کارگاه های زیر زمینی یا سایر مشاغل 
می شوند. وی افزود: بررسی وضعیت تحصیلی این 
کودکان نشان می دهد بیش از ۴۴درصد این کودکان 
از ۳۶درصد  بیش  دبستان،  دارای تحصیلات مقطع 
مقطع  در  آنها  ۹.۴درصد  و  کرده  تحصیل  ترک  آنها 
راهنمایی تحصیل می کنند و ۴.۵۲ آنها نیز زیر سن 
مدرسه هستند. حیدری اضافه کرد: با توجه به آمار، 

بهزیستی  از  از کودکان خدمت گیرنده  ۳۶.۷۲درصد 
استان ایرانی بوده و ۶۳.۲۸ آن ها نیز اتباع خارجی 
هستند. مدیرکل بهزیستی البرز تاکید کرد: ۸۰.۷۹درصد 
مراکز  خدمات  از  که  استان  خیابان  و  کار  کودکان 
بهزیستی استفاده می کنند پسر و مابقی دختر هستند. 
این مسئول با اشاره به افزایش تعداد کودکان کار و 
خیابان استان گفت: در شش ماهه اول امسال میزان 
پذیرش این کودکان در مقایسه با مدت مشابه سال 

قبل که ۱۱۴نفر بود، ۵۵درصد افزایش داشته است.

»البرز« چه خبر؟

محمد حیرانی

 دبیر تحریریه
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66 سال پیش در چنین روزی، محاكمه دومین دسته افسران كمونیست وابسته به حزب 
توده در دادگاه نظامی تهران آغاز شد. محاكمه دسته اول كه همه آن ها به اعدام محكوم 

شده بودند چند روز پیش از این پایان یافته بود و مرحله تجدید نظر طی می كرد.

در چنین روزی!

شهری

تأکیدِ وزیر کشور؛

برخورد قانونی با متجاوزین به حریم رودخانه ها

وزیر کشور با اشاره به اینکه ساخت و سازهای غیر مجاز 
در حریم و بستر رودخانه ها در هنگام بروز سیل موجب 
افزایش خسارت ها می شود، بر لزوم جلوگیری از این 
ساخت و سازها و برخورد قانونی با متجاوزین به حریم 

رودخانه ها تاکید کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، عبدالرضا رحمانی فضلی در 
جمع بندی جلسه ستاد ملی پیشگیری، هماهنگی و 
فرماندهی عملیات پاسخ به بحران، گفت: باید سابقه 
و تجربه گذشته را مد نظر قرار دهیم تا در نقاطی که 
حادثه خیز هستند غافلگیر نشویم و خسارت های در 
پی بروز حادثه را کاهش دهیم. به این ترتیب باید 
اطلاعات و تحلیل های بارش و دما به موقع ارائه شود. 
در حقیقت باید زمانی این اطلاعات ارائه شود که امکان 
پیش بینی و ایجاد آمادگی فراهم شود، مثلا ظرف 
مدت یک هفته پیش بینی ها در زمینه بارش و دما 
ارائه شود که پیشگیری در خصوص بروز حوادث امکان 
پذیر باشد. تمامی استان ها باید جلسات ستاد ملی 
پیشگیری را برگزار کنند و با شناسایی نقاط آسیب پذیر 

نسبت به تامین کمبودها اقدام کنند.
وی ادامه داد: باید بر مبنای تجربیات و سوابق گذشته 
در مناطق مختلف کشور اولویت بندی انجام شود تا 
نسبت به تامین امکانات و تجهیزات اقدام کنیم. از 
سوی دیگر رصد و بازدید دوره ای پل های کم ارتفاع که 
در زمان بارش مشکلات بسیاری ایجاد می کنند و باعث 
می شوند آب به سمت مناطق مسکونی و کشاورزی 
حرکت کند باید در دستور کار قرار گیرد. پیشتر مقرر شده 
بود پل های کم ارتفاع از این مناطق حذف شوند اما 
این کار تا کنون محقق نشده لذا باید رصد و بازدید دوره 

ای آنها در دستور کار قرار گیرد.
وی ادامه داد: باید مکان های مناسب در هنگام بروز 
حوادث پیش بینی شود تا با تجهیز امکانات امکان ارائه 
خدمات مناسب وجود داشته باشد. بی تردید در بروز 
حوادثی همچون سیل ظرف دو سه روز اول سردرگمی 
ایجاد می شود که مشکلات بسیاری به همراه دارد 
و موجب افزایش خسارت ها می شود. باید امکانات 
با کمک بسیج و شوراها به صورت درست در میان 

شهروندان توزیع شود و این مهم نیازمند سازماندهی و 
برنامه ریزی است.

بهره گیری از ظرفیت بسیج هنگام بروز حوادث

رحمانی فضلی با تاکید بر لزوم بهره گیری از ظرفیت 
بسیج در هنگام بروز حوادث گفت: پایگاه های بسیج 
باید مدیریت بحران را یکی از دستور جلسات خود قرار 
دهند و آموزش های لازم را در این حوزه ببینند. باید 
برنامه ای جامع برای بهره گیری از ظرفیت های بسیج 
داشته باشیم. در خصوص تجهیزات و امکانات نیز قطعا 
خسارت های مالی و جانی وارد شده در پی سیل قابل 
قیمت گذاری نیست لذا اگر بتوانیم حداقل تجهیزات 
را تامین کنیم می توانیم در بروز خسارت ها نقش 
بسزایی داشته باشیم. بی تردید باید وضعیت انبارهای 
هلال احمر پیگیری شود چرا که در هنگام بروز حادثه 
اگر این تجهیزات وجود نداشته باشد گفته خواهد شد 
که چرا زودتر این کمبودها اعلام و پیگیری نشده است.

وی ادامه داد: باید از ظرفیت های بخش خصوصی نیز 
در هنگام بروز حوادث بهره بگیریم. البته باید برای این 
کار مکانیسم مناسب دیده شود. باید نظام و پروتکل 
جدی برای بهره گیری از ظرفیت های بخش خصوصی 
تدوین کنیم. در استان های خاص که به عنوان نقاط 
حادثه خیز هستند باید دپوی اولیه ای از تجهیزات و 

مواد خاص مورد نیاز داشته باشیم.
وزیر کشور به پاکسازی و لایروبی انهار و قنات ها به 
ویژه در حوزه های شهری تاکید کرد و افزود: باید این 
مسئله مورد توجه قرار گیرد. برای مثال در جنوب شهر 
تهران در هنگام بارش ها مشکلاتی برای مردم ایجاد 
می شود که در جلسه امروز شهردار تهران گزارشی از 
اقدامات انجام شده ارائه کردند اما همه شهرها باید 
این کار را در دستور کار قرار دهند. همچنین ساخت و 
سازهای حریم و بستر رودخانه ها باید مورد توجه قرار 
گیرد و از این پس اجازه چنین ساخت هایی نباید داده 
شود و وزارت نیرو باید از حریم رودخانه ها صیانت کند. 
با متجاوزین به حریم رودخانه ها باید برخورد قانونی 

صورت گیرد.

یادداشتگزارش

»ورزش« قوی ترین و ارزان ترین واکسن برای مقابله با کرونا

دنیا در تلاش کشف واکسن برای مقابله با ویروس کروناست. 
در  پزشکی  علوم  متخصصان  و  پزشکان  و  دانشمندان 
مدرن ترین آزمایشگاه ها شبانه روز تحقیق می کنند تا زودتر 
به یک واکسنی دست یابند که بدن انسان را در برابر حمله 

کووید19 مصون نگه دارد.
در همین حال هر گروه و کشوری با فرهنگ های مختلف 
یا  که فلان میوه  توصیه می کنند  دوستان خود  و  مردم  به 
و حتی  زنبور  نیش  یا  کدام درخت  برگ  و  فلان گیاه دارویی 
خزنده های خطرناک برای تولید پادزهر در بدن انسان می تواند 

مانع پیشروی کرونا شود.
اما هر روز انسان هایی از دست می روند و عجیب اینکه کرونا 

به همه گروه ها می چسبد.
بنگال.  خلیج  در  جزایر  دورافتاده ترین  تا  سفید  کاخ  از 
رئیس جمهور آمریکا را از پای در می آورد ولی آن کودکی که تا 
نیمه های شب با یک کالسکه در خیابان ها زباله های بازیافتی 
را جمع آوری می کند و دست به هر پلاستیک و مواد دیگر 
می زند در نهایت صحت و سلامت است و اگر از او بپرسید 
کرونا چیست لبخندی می زند و می گوید:»خدا بزرگ است« و 
یا »من برای هزینه های زندگی مادرم و خواهرم باید هر شب 

حداقل یکصد کیلو از این پلاستیک ها جمع کنم«.
دندان های سفید و ردیف و سالم، موهای پرپشت و مشکی، 
تن و بدنی سالم و مقاوم که ثروتمندترین افراد حسرتش 
را می خورند موهبت الهی است که به این کودکان با غیرت 

خداوند داده است.
این طرف برخی همچنان از ترس اینکه کرونا اگر بگیرند چه 
می شود قبل از ابتلا به کرونا مرگ را در آغوش می گیرند ولی 
افرادی هم هستند که بدون توجه به این هیولای قرن 21 
با امید زیاد هر روز صبح به پارک محل می روند ورزش می 
کنند، شاداب و خندان یک شیشه شیر و دو قرص نان تازه و 
کره و پنیر می گیرند و قبل از اینکه آفتاب از پشت پنجره به 
خانواده اش سلام کند به خانه رسیده و میز صبحانه ساده اما 

با صفا را آماده کرده، ابتدا دوش می گیرد و بعد با خانواده سر 
میز صبحانه می نشیند و سپس روز کاری اش را شروع می کند.
واکسن  سهل الوصول ترین  و  مقاوم ترین  و  اولین  »ورزش« 
انواع  و  کرونا  با  مقابله  جهت  در  بدن  مقاوم سازی  برای 

مریضی هاست.
ورزش افسردگی و ناامیدی را از شخص دور می کند، شما 
را به زندگی امیدوار می کند، انرژی مثبت به شما می دهد و 
شما هم این انرژی مثبت را به خانواده و همسایه و همکار 
می بخشید و این توسعه پیدا می کند تا بدن همه انسان هایی 

که ورزش می کنند در برابر کرونا مقاوم باشد.
آنتی بیوتیک  قوی ترین  کردن  فکر  مثبت  و  لبخند  و  امید 
اگر  برابر امراض بدنی و روحی است و  و بزرگترین سد در 
پزشکان به جای تجویز یک کیسه دارو روزی 15 دقیقه ورزش 
را در نسخه بیمار تجویز کنند )اگر مافیای شرکت های عظیم 
داروسازی اجازه بدهد( کرونا که ناشناخته ترین طاعون قرن 

بیست و یکم است دم در خانه شما توقف نمی کند .
ورزشکاران حرفه ای به ندرت دچار کرونا می شوند و درصورت 
ابتلا خیلی زودتر از افراد غیرورزشی بهبود پیدا می کنند، افرادی 
که منظم روزانه ورزش می کنند نیز کم به این بیماری مبتلا 
می شوند ولی آن ها که در خانه خود را محکم بسته اند و یک 
ماسک دور تا دور خانه خود کشیده و هنگامی که می خواهند 
برای خرید تا فروشگاه بروند 20 تا ماسک و سه شیشه الکل و 
ده جفت دستکش همراه خود می برند و هر لحظه فکر می کنند 
کرونا در مسیر راهشان قرار گرفته در حقیقت درهای قلب خود 

را به روی کرونا باز کرده اند.
ورزش نه تنها سدی محکم برای جلوگیری از کروناست که در 
برابر هر نوع بیماری یک حصار امنیتی به وجود می آورد در 

حالی که هیچ هزینه ای ندارد. 
آیا شما دوست دارید در انتظار ورود کرونا به ساختمان بدنتان 
تعداد  و  بنشینید  گوشه  یک  ناامید  و  کنید  لحظه شماری 
مبتلایان به کرونا را حساب کنید یا می خواهید زندگی کنید؟

اگر می خواهید زندگی کنید ما به شما می گوییم حداقل روزی 
20 دقیقه ورزش کنید تا عرق بدن شما درآید و بعد خودتان هر 
روز به دقایق ورزش کردن می افزایید و این راه نشاط و شادابی 

و گریز از یاس و ناامیدی است.
با  را مرتب  بزنید، دست های خود  البته در کنار آن ماسک 
ناقل  افراد  با  از مواجهه  کنید  بشویید و سعی  آب وصابون 
ویروس دوری کنید. آن وقت به همین راحتی هیولای کرونا 

را ضربه فنی کرده اید...

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار
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فرهنگی
»عناصر خودسر« در تماشاخانه سپند

محمدمیرعلی اکبری نویسنده و کارگردان تئاتر نمایش »عناصر خودسر« را به تماشاخانه سپند می برد، نمایشنامه »عناصر 
خودسر« به قلم محمد میرعلی اکبری به تازگی از سوی انتشارات »نیو« به چاپ رسیده است. محمدرضا آزادفرد، علی نجفی، 

حسین کشفی اصل و امیر عدل پرور از جمله بازیگرانی هستند که در نمایش »عناصر خودسر« به ایفای نقش می پردازند.

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

جهان سینما
نامزدهای جوایز تونی هفته آینده معرفی می شوند

جوایز تونی اعلام کرد نامزدهای ۲۰۲۰ خود را هفته 
آینده معرفی می کند. کمیته انتخاب نامزدهای 
تونی، نامزدهای امسال را در نشستی که ۱۳اکتبر 
برگزار می شود انتخاب می کند. هنوز تاریخی برای برگزاری 
مراسم معرفی برندگان و اهدای جوایز اعلام نشده است اما 
منابع داخلی می گویند این مراسم نیز در نیمه اول دسامبر 

برگزار می شود.

فیلم جدید برادران روسو در نتفلیکس دیده می شود

»موصل« که درامی جنگی در عراق و جدیدترین 
ساخته برادران روسو است، در نتفلیکس به نمایش 

درمی آید. خبرها حاکی از این است که نتفلیکس با 
خریدن این فیلم قصد دارد آن را در ماه نوامبر)آبان( نمایش دهد. 
»۱۰۱ استودیوز« پیشتر امتیاز پخش فیلم را در اختیار داشت و 
قصد داشت آن را سال۲۰۲۰ استریم کند اما برنامه ای برای نمایش 

سینمایی آن نداشت.

فیلم جدیدی از ژانگ ییمو در دست ساخت است

کردند که  اعلام  به طور رسمی  مقامات چینی 
یک فیلم جدید در باره جنگ کره به کارگردانی 
ژانگ ییمو در دست ساخت قرارگرفته است. ژانگ 
ییمو ۷۰ساله به تازگی ۳فیلم را آماده کرده که در انتظار اکران 
هستند. »یک ثانیه« درامی درباره دوره انقلاب فرهنگی که 
هنوز تاریخ اکرانش روشن نیست و فیلم های اکشن »تنگنا« 

و »زیر نور«.

جایزه بهترین کارگردانی اسکار ترکیه به »یلدا« رسید

جشنواره بین المللی آنتالیای ترکیه جایزه بهترین 
کارگردانی بخش مسابقه جهانی را به مسعود بخشی 

برای کارگردانی فیلم »یلدا« اهداء کرد. »یلدا« سومین 
ساخته مسعود بخشی تنها نماینده کشورمان در این دوره 
جشنواره بود که در بخش مسابقه بین الملل آن تنها ۱۰فیلم 

انتخاب شده بود.

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم برترین های فرانک سیناترا Frank Sinatra - Essentials مجموعه ای از 
بهترین آهنگ های فرانک سیناترا در طول فعالیت ۵۳ساله در عرصه موسیقی 
است. صدای صاف و شفاف از او هنرمندی محبوب در سرتاسر دنیا ساخته است. 
علی رغم این که هیچ وقت نتوانست نت بخواند، اما درک بالای او از موسیقی 
باعث شد تا هنر او همه مرزهای جغرافیایی را درنوردد. هنر سیناترا او را به 
یکی از برترین خوانندگان قرن بیستم تبدیل کرده است که ورای همه آن چیزی 
است که از موسیقی پاپ و عامه پسند در ذهن داریم. مجله رولینگ استون او 
را بزرگ ترین خواننده قرن بیستم خواند. این آلبوم، منتخبی از برترین آثار او از 
میان بیش از ۱۴۰۰ترانه ای است که اجرا کرده است. فرانک سیناترا، خواننده، 
بازیگر و تهیه کننده آمریکایی است. او در دسامبر۱۹۱۵ در خانواده ای مهاجران 
ایتالیایی در شهر نیوجرسی متولد شد. او یادگیری موسیقی را به صورت خودآموز 
و تنها با شنیدن موسیقی آغاز کرد و تا پایان عمر هرگز نت خوانی را یاد نگرفت. 
فرانک سیناترا به واسطه صدای صاف و لطیف و همچنین شخصیت خاص 
خود از محبوبیت بسیار زیادی برخوردار است و از او می توان به عنوان یکی از 
برجسته ترین شخصیت های هنری قرن بیستم یاد کرد که هواداران بسیار زیادی 

در سرتاسر دنیا به خود جذب کرد.

Frank Sinatra Essentials
::  فرانک سیناترا ::

ریچارد جول-  Richard Jewell؛ یک فیلم در ژانر درام به کارگردانی کلینت ایستوود 
است که در سال۲۰۱۹ منتشر شد. این فیلم بر اساس مقاله »کابوس آمریکایی: 
تصنیف ریچارد جول« نوشته ماری برنر است. این فیلم روایت گر داستان ریچارد 
جول نگهبان امنیتی بی گناه می باشد که در حین بمب گذاری در المپیک۱۹۹۶ 
آتلانتا جان انسان های زیادی را نجات داد اما چندروز پس از این اتفاق متهم به 
انجام این بمب گذاری شد. ایستوود در »ریچارد جول« رویکرد عجیبی در پیش 
گرفته و آن هم نشان دادن رسانه و نیروی قانون به عنوان نیروی شر است. 
ایستوود قدرتی را که هر دوی این ارگان ها دارند به خوبی نشان داده است. کلینت 
ایستوود در آستانه نودسالگی نیز قرار نیست تسلیم شود و همچنان فیلم های 
درخشانی می سازد که نه تنها استانداردهای مورد انتظار را دارد که از فرم و ساختار 
قابل توجهی نیز برخوردار است. »ریچارد جول« آخرین اثر این کارگردان آمریکایی، 
همچون آثار پیشین یک درام تاثیرگذار و پرتعلیق است که مخاطب را به خوبی 
با خود همراه می کند. ایستوود پس از خواندن مقاله »کابوس آمریکایی: تصنیف 
ریچارد جول« نوشته ماری برنر است که درسال۱۹۹۷ توسط مجله ونیتی فیر به 
چاپ رسیده بود، تصمیم گرفت داستان بخش پرهیاهوی ریچارد جول را بسازد و 

اکنون این اثر در دسترس است.

ریچارد جول- ۲۰۱۹
:: کلینت ایستووو  ::

کتاب آخرین سفرشاه، نوشته ویلیام شوکراس یکی از برجسته ترین و مستندترین 
کتاب هایی است که درباره سال های آخر حکومت محمدرضا شاه پهلوی نوشته 
شده است. در این کتاب نویسنده سعی نموده است با بهره گیری از منابع 
مستقیم و مستند و تا حدی بی طرف سال  های آخر حکومت محمدرضا شاه، 
جریان  های دوره انقلاب زندگی شاه در تبعید، سیر بیماری او، جریان  های مربوط 
به معالجه و چگونگی مرگ وی را با گفتگو و مصاحبه با افراد مرتبط بررسی 
نماید. شوکراس، داستان کتاب را از فرودگاه آغاز می کند. جایی که خلوت و بی 
تحرک است، باد وحشی و غریبی می وزد و همگان منتظر خروج شاه از ایران 
هستند.کتاب آخرین سفرشاه یکی از جالب ترین و مستندترین کتاب هایی است 
که ماجرای آخرین سفر شاه به سوی تبعید و مرگ، محروم از هرگونه احترام و 
سرگردان در جهان، آن هم در حالی که همه دوستان سابق از او روگردان شده 
بودند. ویلیام شوکراس، روزنامه نگار شهیر انگلیسی با قدرت قلم سحارش او را 
در این سفر، که در واقع فرار او از دست دشمنانش است را گام به گام تعقیب 
می کند، ناتوانی او را در آستانه سقوط رژیمش نشان می دهد، مرگ او را از بیماری 
سرطان توصیف می کند و تلاش های او را در جستجوی پناهگاهی نزد متحدان 

سابقش شرح می دهد.

آخرین سفر شاه
::  ویلیام شوکراس / ترجمه: عبدالرضا هوشنگ مهدوی ::

کتابفیلم موسیقی

زمان ثبت نام دوره های مجازی برخط )آنلاین( کانون پرورش فکری کودکان 
و نوجوانان تا ۲۵مهر۱۳۹۹ تمدید شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، مهلت ثبت نام در کارگاه های برخط کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان پیش از این تا ۱۸مهر اعلام شده بود که علت 
اختلال در سیستم بانکی و بروز مشکل در ثبت نام برخی از علاقه مندان 
موفق به نام نویسی نشدند بر همین اساس این زمان تا ۲۵مهر تمدید شد.

بر همین اساس علاقه مندان در دو گروه سنی »کودک« )۷ تا ۱۲سال( و 
»نوجوان« )۱۲ تا ۱۷سال( می توانند با مراجعه به پایگاه مجازی کانون به 

نشانی http://kpf.ir/onlinecourses در این کارگاه ها ثبت نام کنند.
این کارگاه ها زیر نظر انجمن های تخصصی و دپارتمان مهارت های زندگی 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان برگزار می شود و امکان ارتباط 

مستقیم مدرس و هنرجو فراهم شده است.
کارگاه های فرهنگی، هنری، ادبی و... کانون در دو سطح ملی و استانی 
برنامه ریزی شده و شرکت کنندگان در این دوره ها علاوه بر دریافت گواهی 

شرکت، در صورت داشتن شرایط لازم جذب انجمن های کانون می شوند.
در عین حال علاوه بر کارگاه های های برخط کانون، دوره های آموزش بدون 
محدودیت زمان )آفلاین( نیز در قالب کارگاه های از پیش آماده شده از سوی 

استادان صاحب نام هر رشته ارائه می شود.
بر همین اساس متقاضیان استفاده از دوره های بدون محدودیت زمان کانون، 
می توانند پس از عضویت در پرتال کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان 
دوره مورد نظر خود را انتخاب و فیلم هر جلسه را در زمان مورد علاقه خود 
مشاهده کنند و در صورت نیاز به صورت آنلاین با مربیان ارتباط داشته باشند.

در حالی که بسیاری از فعالان بازار کاغذ معتقد هستند که شرایط امروز بازار کاغذ آتش زیر خاکستر است،  
قیمت کاغذ دوباره به زیر ۴۰۰هزارتومان رسید.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از تسنیم، قیمت کاغذ روزگذشته با کاهش 10هزارتومانی دوباره به زیر 
400هزارتومان رسید. کاغذ چاپ و نشر که در یک ماه گذشته با افزایش چند ده هزار تومانی نرخ تا مرز 

450هزارتومان نیز رسیده بود. دوباره با کاهش قیمت مواجه شده است.
بر این اساس قیمت هر بند کاغذچاپ و تحریرچینی 70 در 100 با گرماژ 70گرم که هفته گذشته بین 
410 تا 415هزارتومان قیمت داشت به 395 هزار تومان رسیده است. نوع مرغوب تر این کاغذ یعنی کاغذ 

اندونزی نیز 505هزارتومان قیمت خورده است.
در حالیکه کاغذ گلاسه نیز با چند ده هزار تومان کاهش قیمت نسبت به هفته های گذشته مواجه شده 

است،  اما کاغذ روزنامه و مقوای پشت طوسی همچنان با افزایش قیمت همراه هستند.
کاغذ را در سال جاری می توان از جمله کالاهایی دانست که دربرابر تورم بازار،  افزایش نرخ ارز و... مقاومت 
کرده است و با کاهش جدی در قیمت مواحه نشده است،  البته امرز بر کسی پوشیده نیست که شرایط 
امروز بازار کاغذ را تنها کمبود تقاضا از سوی بازار است که تعیین کرده، در غیر این صورت کاغذ امروز باید 

بهایی بالای 550 هزار تومان داشت.
اینکه وضعیت فعلی بازار کاغذ با توجه به عدم اختصاص ارز برای واردات دولتی،  عدم اختصاص ارز 
نیمایی برای واردات مواد اولیه تولید و عدم اختصاص ارز برای واردات انواع کاغذ تا چه زمان دوام می آورد 
و ناشران چه زمانی برای تهیه کاغذ به بازار آزاد روی خواهند آورد؟ مشخص نیست، اما در صورت ادامه دار 
بودن وضعیت تخصیص ارز ها دیر نخواهد بود که بازار کاغذ دوباره بحران سال های 96 تا 97 را تجربه کند.
این در حالی است که بسیاری از واردکنندگان کاغذهای وارد شده در سال گذشته و ابتدای سال را در 

انبارها احتکار کرده و فعلا قصد ورود آن ها به بازار را ندارند.

رسانهآموزش و پرورش

مهلت ثبت نام دوره های مجازی پاییز 
کانون پرورش فکری تمدید شد

کاغذ به زیر 400 هزارتومان بازگشت؛

آتش زیر خاکستر کاغذ 
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انتصاب مهندس »هادی لطفی« به عنوان سرپرست بخشدار مرکزی فردیس از سوی استاندار البرز بسیار ارزشمند 
است. هادی لطفی یکی از مدیران آگاه به مسائل روز شهری و عالم به قوانین شهرداری ها، شوراها و قوانین 
شهرسازی بوده و همچنین انسانی پاکدست و جوانی با پشتکار می باشند. امید است شاهد آن باشیم که در کمترین 

زمان با کسب تجارب ارزنده در جایگاه فرمانداری فردیس و مناصب بالاتر نیز خدمتگزاری نمایند.

جامعه

آقای خدایار کرمی گدللو ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام 
نموده است که سند مالکیت ششدانگ آپارتمان مسکونی به مساحت 160/93متر 
مربع قطعه ۱ تفکیکی به شماره ۴۵۸۳ فرعی از ۱۵۳ از اصلی مفروز از پلاک ۲۰۱۲ 
فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۱۰۰۹۸۶۸ 
صفحه ۱۲۶ جلد ۳۷۷۶ املاک به نام مالک فوق ثبت و صادر گردیده که به علت 
پرس کردن سند مخدوش گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده 
است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت 
در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود 
و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت 
ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق 
مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و 
یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به 

متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/701ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج 
از طرف مسلم مرزآرا

آقای ابوالفضل حسین به وکالت از طرف مالک کوروش برقی ضمن تسلیم 
دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت سه 
دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت ۳۲۰ متر مربع قطعه 
۱ تفکیکی به شماره ۸۱۱ فرعی از ۱۵۷ واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان 
کرج ذیل ثبت ۱۰۱۱۱۸۰ صفحه ۱۶۳ دفتر ۳۷۸۸ املاک به نام مالک فوق 
ثبت و صادر و سپس به علت جابجایی مفقود گردیده و تقاضای صدور 
سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی 
به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه 
کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک 
مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی 
است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض 
اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم 

خواهد شد. 99/700ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج 

بدینوسیله به خانم فاطمه آقا محمد هرجابی ) ورثه مهدی خودکار( 
بانک  - جنب  بهشتی  بلوار  نشانی متن سند: کرج- کمالشهر-  به 
مورخ   ۲۹۲۸ شماره  ازدواج  سند  برابر  که  میگردد  ابلاغ  صادرات 
1381/07/30پلاک ثبتی 143/640 متعلق به حسین خودکار در قبال 
۵۰۰ سکه طلای بهار آزادی طلب خانم زینب رضائی نی نی بازداشت 
گردیده همچنین خودروهای شماره ۸۴۶ د ۵۷ ایران 68و 212ع31 
ایران 68متعلق به مهدی خودکار و خودرو شماره 25883 متعلق به 
آقای حسین خودکار لذا طبق ماده ۸۷ آئین نامه اجرای مراتب به 
شما اخطار میشود ضمنا هر گونه نقل انتقالی از طرف شما نسبت 
به مورد بازداشت ممنوع است و ترتیب اثر داده نمی شود. فقط یک 
نوبت در روزنامه کثیرالانتشار محلی درج و منتشر میگردد. ظرف 
مدت ده روز نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام و در غیر اینصورت 
بدون انتشار آگهی دیگری عملیات اجرائی طبق مقررات علیه شما 

تعقیب خواهد شد.  99/696ف
مریم ایرانی بجندی - رئیس اجرا واحد اجرای اسناد رسمی کرج

اخطاریه ماده ۸۷  )شماره بایگانی پرونده ۹۹۰۱۲4۲(آگهی فقدان سند مالکیتآگهی فقدان سند مالکیت

لیگ کشتی در میانه راه؛

بزرگی بازار بزرگ در جمع مدعیان انگشت شمار

دریچهنگاه

گام موثر مدیریت  شهری فردیس در رونق 
صنعت ساخت و ساز

دور رفت رقابت های لیگ برتر کشتی آزاد و فرنگی با انجام 
مسابقات گروه دوم کشتی فرنگی طی روز های چهارشنبه و 

پنج شنبه این هفته به پایان خواهد رسید.
دوره  این  در  کننده  شرکت  های  تیم  عملکرد  به  نگاهی 
از مسابقات و پیش بینی نتایج  برگشت، حکایت از این 
واقعیت دارد که حق به حقدار خواهد رسید و آنان که این 
مسابقات را جدی گرفته و با اقتدار در میدان حضور یافته 
اند پیروز میدان خواهند شد. بر همین اساس تیم بازار بزرگ 
ایران که در گذشته تحت نام  بیمه رازی در مسابقات حضور 
پیدا می کرد و طی چندسال گذشته نه تنها قهرمان هر دو 
رشته مسابقات لیگ بلکه مرزهای جام باشگاه های جهان را 
درنوردیده است امسال نیز چون گذشته با اقتدار و توان کامل 
در قامت قهرمان وارد عرصه لیگ شده است. صرف نظر از تیم 
یاد شده باید حسن حضور باشگاه استقلال را در لیگ کشتی 
گرامی داشت که برای نخستین بار سنت شکنی کرده و وارد 
میدانی شد که باید سال ها قبل انجام می گرفت.  سعادتمند 
اگر هیچ کاری برای باشگاه مذکور و فوتبال آبی پوشان انجام 
نداده باشد حداقل به یکی از ویژگی های باشگاه که همانا 
این  پوشاند  عمل  جامه  است  دیگر  رشته های  در  حضور 
یادگاری را از خود برجای گذاشت و رفت. مسابقاتی که در 
اصل متعلق به باشگاه هاست و در غیاب آن ها به اشتباه تیم 

ها و هیات ها در آن خودنمایی می کنند.
لیگ کشتی در مقام ورزش اول و مدال آور باید از وجود 
باشگاه های قدرتمند، پرمخاطب و متمول برخوردار شود نه 
آنکه تیم های خلق الساعه، و هیات های استانی با بضاعت 
اندک و توان نامطلوب افتان و خیزان در مسابقات شرکت 
کنند و چه بسا در میانه راه عطای ادامه حضور را به لقایش 
بقا ببخشند و پی کار خود بروند. لیگ آن هم لیگ کشتی 
باید محل تلاقی و رویارویی تیم هایی باشد که تا روز و ساعت 
آخر نتوان پیروزی نهایی یکی بر دیگری را تشخیص داد. 
اینکه دلخوش باشیم تعدادی از تیم های بی نام و نشان 
با پشتوانه اندک مالی در لیگ کشتی حضور پیدا کرده اند 
نه تنها مطلوب نیست بلکه در گذر زمان این مسابقات را بی 

هویت و کم اهمیت خواهد کرد.
نگاهی به عملکرد کشتی گیران و تیم های شرکت کننده در 
مسابقات گویای این واقعیت است که ۸ ماه دوری قهرمانان 

از گردونه مسابقات به دلیل شیوع بیماری کرونا آسیب جدی 
بر پیکر ورزش اول زده و انتخاب ملی پوشان از گردونه این 
مسابقات برای کادرهای فنی بسیار دشوار خواهد بود. امری 
که قرار است انجام گیرد و در صورت برگزاری مسابقات جهانی 
همین مسابقات لیگ، معیار و ملاک نفرات برتر جهت شرکت 
در میدانی جهانی خواهد بود. به عبارت دیگر به جز معدودی 
از تیم ها از جمله بازار بزرگ که اسب خود را برای کسب 
موفقیت در این دوره از مسابقات زین کرده، استقلال تهران 
که با وجود حضور دیرهنگام  تیم نسبتا خوبی را سر و سامان 
داده، دانشگاه آزاد و اکسین خوزستان به علاوه تک چهره هایی 
از تیم های مازندرانی، دیگر تیم های شرکت کننده صرفا برای 
خالی نبودن عریضه وارد میدان شده اند.  این در حالی ست که 
لیگ آن هم لیگ کشتی باید بسیار فراتر و قدرتمندانه تر از 
آنچه که هست برگزار می شد و شور و هیجان لازم را در میان 

جامعه ورزش ایجاد می کرد.
با تمام این اوصاف برگزار شدن این مسابقات از برگزار نشدن 
آن بهتر است و اگر انتقادی وارد می شود به واسطه ضعف های 
موجود بیان می گردد زیرا مسابقات لیگ تعریف خاص خود 
را دارد و ضرورت دارد تیم های شرکت کننده در حد نام و 
تیم  بر  ایرادی  کنند.  چرا  آن شرکت  در  اول  ورزش  نشان 
قدرتمندی چون بازار بزرگ وارد نمی کنیم چون آن ها راه و 
رسم کار حرفه ای و لزوم حمایت همه جانبه از کشتی گیران را 
خوب می دانند. سرد و گرم چشیده ای چون کیومرث مهرابی 
با کوله باری از تجربه به عنوان سرپرست، تمام تمهیدات لازم 
را در این رابطه به کار بسته و خوب می داند چگونه می توان 
راه قهرمانی را هموار کرد. روزهای پایانی هفته چند دیدار باقی 
مانده از گروه دوم مسابقات فرنگی نیز واقعیت های بیشتری 
را از لیگ روشن خواهد کرد تا پرونده دور رفت مسابقات بسته 
شود و به انتطار دور برگشت باشیم. دور برگشتی که همانند 
دور رفت به صورت متمرکز و در کوتاه ترین زمان برگزار خواهد 
شد تا مربیان پس از ارزیابی شرایط، خود را برای تشکیل 

اردوهای آمادگی و مسابقات آینده آماده کنند.

مریم آقانوری- خبرنگار
به منظور تسهیل در امور شهروندان و کمک به سازندگان، 
برابر مصوبه شورای اسلامی شهر و تایید فرمانداری، به 
سازندگان در سطح شهر فردیس اجازه داده می شود؛ 
در صورتی که سازمان نظام مهندسی ظرف ۷۲ ساعت 
نسبت به معرفی مهندسان ناظر بر ساختمان اقدام نکند، 
سازندگان می توانند نسبت به انتخاب و معرفی مهندسان 

ناظر به شهرداری اقدام کنند.
رضا اسماعیلی ذبیحی دبیر شورای اسلامی شهر فردیس 
در تشریح علت این تصمیم  از سوی مدیریت شهری،  
اظهار کرد: با توجه به اینکه شهرداری یک  نهاد درآمد-

از  آن   از منابع مالی  هزینه است و بخش عمده ای 
درآمدهای مردمی تامین می شود، همچنین در راستای 
شعار سال و کمک به رفع موانع تولید و تسهیل در امور 
سازندگان،  شورای اسلامی شهر فردیس با لایحه شهرداری 
در خصوص انتخاب مهندسان ناظر بر ساختمان پس از 

۷۲ ساعت توسط سازندگان، موافقت کرد.
وی با بیان اینکه طولانی بودن بوروکراسی و روند اداری 
در سازمان نظام مهندسی، موجب بی انگیزگی سازندگان 
است؛  موظف  شهرداری  قانون  مطابق  افزود:   است؛  
صدور پروانه، عدم خلاف و پایان کار ساختمانی برای 
متقاضیان  را ظرف  ۷ روز انجام دهد؛ در حالیکه روند 
معرفی مهندسان ناظر بر احداث بنا از طریق سازمان نظام 
مهندسی بسیار طولانی بوده و گاهی انتخاب هر کدام از 

مهندسان، دو تا ۳ ماه طول می کشد.
عضو هیات رئیسه شورای اسلامی شهر فردیس ضمن 

ارائه  در  مهندسی  نظام  سازمان  های  تلاش  از  تقدیر 
خدمات به شهروندان،  بر لزوم  کاهش بار اقتصادی تورم 
از دوش جامعه توسط مسئولان تاکید کرد و  یادآور شد: 
با توجه به شرایط اقتصادی و افزایش روز به روز قیمت ها 
از جمله ملزومات ساختمانی، با طولانی شدن بوروکراسی 
اداری در سازمان نظام مهندسی گاهی هزینه ای چندصد 
میلیونی به سازندگان تحمیل می شود که خود دلیلی بر 
بی انگیزگی سازندگان و رکود صنعت ساخت و ساز است.
وی با اشاره به ظرفیت توسعه اشتغال در صنعت ساخت 
و ساز، تسهیل در توسعه  ساخت و ساز، استحکام و 
ایمن سازی بناها را از جمله  وظایف مدیریت شهری 
دانست و افزود: بیش از ۳۰۰ شغل به صورت مستقیم 
و غیر مستقیم در صنعت ساخت و ساز تعریف شده که 
در شرایط رکود اقتصادی نقش موثری در رونق اشتغال 
و اقتصاد منطقه خواهد داشت. ضمن اینکه تسهیل در 
اجرای مراحل قانونی ساخت و ساز،  در کاهش  ساخت 
و سازهای غیر مجاز و قطع دست واسطه گران سودجو، 

تاثیر مثبتی خواهد داشت.
ذبیحی با اشاره به عدم ابلاغ بخشنامه وزیر راه و شهرسازی 
در خصوص مهندسان ناظر در  تبصره ۲ ماده ۲۴ ، گفت: 
مصوبه شورای شهر فردیس در خصوص انتخاب مهندسان 
ناظر توسط سازندگان، تا زمان ابلاغ بخشنامه فوق، اعتبار 

دارد.
انطباق  تاییدکمیته  مورد  که  مصوبه  این  افزود:  وی 
قابل  به شهرداری  ابلاغ  از  قرار گرفته، پس  فرمانداری 

اجراست.

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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هافبک لیورپول به کرونا مبتلا شدورزشی
طبق گزارش رسانه های انگلیسی تست کرونای نبی کیتا مثبت شده و هافبک اهل گینه لیورپول 

جدیدترین قربانی این ویروس در این باشگاه پس از »ژردان شقیری« و »تیاگو آلکانترا« و... است.

سؤال از وزیر ورزش و جوانان در مجلس کلید خورد 
نماینده مردم گرمی در مجلس شورای اسلامی از کلید خوردن طرح سؤال 

از مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان خبر داد. ولی اسماعیلی در 
همین راستا ابراز کرد: طرح سؤال از وزیر ورزش تقدیم هیئت رئیسه 

پارلمان شده است تا برای بررسی و رسیدگی کارشناسی به کمیسیون 
تخصصی ارجاع شود.

هندرسون: حالا وقت کسب افتخار با تیم ملی است 
جردن هندرسون هافبک تیم ملی فوتبال انگلیس و باشگاه لیورپول در اردوی 

قبلی کشورش غایب بود و حالا بار دیگر آماده است تا برای انگلیس 
به میدان برود. هندرسون توانست قهرمانی در لیگ برتر انگلیس و 

لیگ قهرمانان اروپا را به دست بیاورد و حالا امیدوار به درخشش 
در راه ملی است.

رئیس فدراسیون کشتی صربستان به ایران می آید
فدراسیون های کشتی ایران و صربستان سه شنبه -۲۲مهرماه، تفاهم نامه همکاری 

امضاء می کنند. رئیس فدراسیون کشتی صربستان سه شنبه جاری با حضور 
در فدراسیون کشتی، از امکانات کمپ تیم های ملی بازدید و با علیرضا دبیر 

رئیس فدراسیون کشتی دیدار خواهد کرد و تفاهم نامه همکاری دوجانبه 
بین دو فدراسیون کشتی ایران و صربستان نیز به امضاء خواهد رسید.

بُرد قاطع بانوان شطرنج باز در اولین گام
دور اول بخش آزاد مسابقات آنلاین جام ملت های آسیا در بخش بانوان 

برگزار شد و تیم ملی کشورمان موفق شد در اولین گام با نتیجه ۴ بر 
صفر تیم مالزی را از پیش رو بردارد. مبینا علی نسب، آنوشا مهدیان، 

آناهیتا زاهدی فر و مطهره اسدی، ۴ملی پوش کشورمان بودند که 
مقابل تیم مالزی به برتری دست پیدا کردند.

شاگردان کولاکوویچ در تعقیب صدرنشین لیگ والیبال لهستان
تیم زاویرچه با کسب چهارمین پیروزی این فصل خود، همچنان در 

رده دوم جدول لیگ والیبال لهستان )پلاس لیگا( باقی ماند. تیم 
زاویرچه با هدایت ایگور کولاکوویچ سرمربی پیشین تیم ملی 

ایران، با نتیجه سه برصفر مقابل میهمان خود رادوم به پیروزی 
رسید. زاویرچه با این بُرد در رده دوم جدول قرار گرفت.

تعویق مسابقات هندبال اروپایی به دلیل مثبت شدن تست های کرونا
بازی تیم گوادالاراخای اسپانیا که سعید برخورداری دروازه بان تیم ملی 

هندبال ایران را به خدمت گرفته، به دلیل مثبت بودن تست بازیکنان 
تیم حریف به تعویق افتاد. طبق گفته برخورداری در لیگ این 

هفته اسپانیا باید ۹مسابقه انجام می شد که ۶دیدار به دلیل 
مثبت بودن کرونای بازیکنان لغو و به تعویق افتاده است.

اسویاتک ۱۹ساله قهرمان رولان گاروس شد
تنیسور لهستانی با شکست سوفیا کنین توانست در ۱۹سالگی فاتح 

رولان گاروس شود. فینال رولان گاروس در بخش بانوان شنبه 
بین ایگا اسویاتک و سوفیا کنین برگزار شد. تنیسور لهستانی 

با یک نمایش دیدنی با نتیجه ۲ برصفر پیروز شد و قهرمان 
جدید این رقابت ها لقب گرفت.

آلمان میزبان مسابقات والیبال نشسته گزینشی پارالمپیک شد
وب سایت رسمی بازی های پارالمپیک توکیو۲۰۲۰ از برگزاری مرحله نهایی 

رقابت های مقدماتی والیبال نشسته مردان گزینشی المپیک توکیو 
به میزبانی شهر »دوئیسبورگ« آلمان خبر داد. این بازی ها قراربود 

ماه مارس برگزارشود که به دلیل کرونا لغوشد و از ۱۵ تا ۱فوریه۲۰۲۱ 
و با همکاری کمیته ملی پارالمپیک آلمان برگزارخواهدشد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 
پرونده بازیکن پیشین فولاد در فیفا بسته شد

با پرداخت کامل مبلغ بدهی تاکافومی آکاهوشی، 
پرونده  فولاد  بزرگسالان  تیم  پیشین  بازیکن 
فیفا  در  رسمی  به صورت  بازیکن  این  شکایت 

بسته شد.

نیازمند: روزهای خوبی در انتظار تیم ملی فوتبال است
گفت:  ایران،  فوتبال  ملی  تیم  دروازه بان 
اطمینان دارم روزهای خوبی در مسیر صعود به 
وی  است.  ایران  تیم  انتظار  در  جام جهانی۲۰۲۲ 

پیروزی  این  با  ملی ام  بازی  اولین  شدم  خوشحال  افزود: 
دلنشین در برابر ازبکستان مصادف شد. اطمینان دارم روزهای 
خیلی خوبی در راه صعود به جام جهانی در انتظار تیم ملی 

است.

مسی: پیروزی در گام نخست مهم بود
کاپیتان و ستاره تیم ملی فوتبال آرژانتین، گفت: 
پیروزی در گام نخست دیدارهای انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۲ مهم بود که خوشبختانه توانستیم برابر اکوادور 
به خواسته مان برسیم. تیم ملی فوتبال آرژانتین صبح روز 
جمعه نخستین دیدار خود در مرحله مقدماتی جام جهانی۲۰۲۲ 

قطر را با برتری یک بر صفر مقابل اکوادور به اتمام رساند.

»یانگ« هم قرنطینه شد
به دنبال مثبت اعلام شدن آزمایش کرونای »اشلی 
یانگ«، دست »آنتونیو کونته« در آستانه شهرآورد 
میلان بیش از پیش بسته شد. براساس مقررات سری آ 

ایتالیا، بازیکنانی که آزمایش کرونای آنان مثبت می شود، 
باید ۱۴روز در قرنطینه باشند. باشگاه اینترمیلان در بیانیه ای اعلام 
کرد که ستاره اسبق باشگاه منچستریونایتد به کرونا مبتلا شده و 
بدین ترتیب در آستانه شهرآورد ۱ اکتبر )۲۶مهرماه( شمار بازیکنان 

مبتلا در جمع نراتزوری به ۶نفر رسیده است.

مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی، در راستای 
تحقیق و تفحص و ورود به گردش های مالی فوتبال، 
این بار گزارشی درخصوص محکومیت های مالی سنگین 
فوتبال ایران در یک دهه اخیر پرداخته است، که مشروح 

آن را در ذیل می خوانیم:
»بنا بر بررسی های انجام شده توسط مرکز پژوهش های 
مجلس، مشخص شده است که در طی یک دهه اخیر 
از سوی فیفا و CAS علیه  نزدیک به ۳۰ میلیون دلار 
فدراسیون فوتبال و باشگاه های پرسپولیس و استقلال 
حکم محکومیت مالی صادر شده است. تاکنون نزدیک 
به ۳۰ میلیون دلار علیه فدراسیون فوتبال و باشگاه های 
پرسپولیس و استقلال )به عنوان شرکت های فرهنگی 
ورزشی دولتی تابعه وزارت ورزش و جوانان( حکم صادر 
شده است، البته در صورتی که احکام علیه کل فوتبال 
کشور را بررسی کنیم، به مراتب به مبالغ بالاتری خواهیم 
رسید. سرمربیان تیم های ملی ۶.۳۳۷ میلیون یورو + ۴۵۰ 
هزار دلار، باشگاه پرسپولیس تهران ۱۳.۶۵ میلیون دلار، 
باشگاه استقلال تهران۸.۵ میلیون دلار، مجموع ۶.۳۳۷ 

میلیون یورو + ۲۲.۶ میلیون دلار«.

مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی در پایان گزارش 
پیشنهاد کرده که این موضوع می تواند مورد پیگرد قانونی 
قرار گیرد و پرونده افراد و اشخاص باید به اتهام اهمال 
منجر به تضییع و ایجاد دین بر ذمه فدراسیون و ورود 
خسارت به اموال دولتی و حقوق عمومی و تضییع آن ها 
به دادستان عمومی و انقلاب تهران و هیات تخلفات 

اداری ارسال شود.
بر  بالغ  مبلغی  اخیر،  دهه  یک  در  فوق،  گزارش  طبق 
خدمتتان  که  امروز  نرخ  به  که  ناقابل  دلار  ۳۰میلیون 
هستم، چیزی حدود بیش از ۹۰۰میلیارد تومان محکوم به 
پرداخت آن شدیم، علی برکت الله! که البته اگر دلار بیش 
از ۳۰ هزار تومان نشود و احکام دیگر باشگاه ها را به آن 
اضافه نکنیم. راستی کسی به یاد دارد آخرین باری که از ما 
شکایت شد و پیروز پرونده بودیم چه تاریخی بود؟ فکر می 

کنم برگردد به آغاز پیدایش ورزش فوتبال.
در همین دهه مذکور، فدراسیون فوتبال ایران و ورزش و 
جوانان با تلاش های شبانه روزی و بی وقفه شان گل های 
پرونده پرفیض »مارک ویلموتس«  از  زیادی کاشته اند، 
که همین اخیرا روی دستمان افتاد و نقره داغمان کرد، 
تا برانکو و شفری که همین روزها با احکام سنگینشان 

استقلال و پرسپولیس را نگون بخت خواهند کرد.
و  بستید  که  قراردادهایی  درخصوص  زیادی  حرف های 
ترکمنچای به آن شرف دارد، برای گفتن داریم، اما چطور 
بین المللی  دادگاه های  بازنده  همیشه  که  ما  می شود، 
ورزش بودیم، هرسال بی وقفه باز هم اشتباهاتمان را 
تکرار می کنیم و پرونده روی پرونده می گذاریم و شکست 
پشت شکست را تجربه می کنیم، پای چه افرادی در میان 

این فجایع در میان است؟ چه کسانی در این دادگاه  های 
سراسر باخت و غرامت های سنگینی که برای فوتبالمان 
بریده می شود، سود می برد؟ چرا حق و حقوق خارجی های 
شاغل در فوتبالمان را در همان موعد مقرر نمی دهیم که 
بعد از شکایت مجبور به پرداخت چندین برابر آن نشویم، 
اصلا مگر قبل از عقد قرارداد، منابع مالی مان را نمی دانیم و 
متوجه نیستیم که برای آوردن مربی یا بازیکن خارجی چه 
قدر بودجه داریم، بدون تعارف، یک جای کار می لنگد که 
این اشتباهات در عقد قرارداد خارجی ها، به صورت سریالی 

تکرار می شود.
فجایع و اتفاقات زشت پیش آمده در فوتبال کشورمان 
که فقط مقدار کمی از آن را خواندید، نشان می دهد در 
این حوزه، ضعف مدیریتی که هیچ سوءمدیریت هم در 
سطح کلان ورزش کشورمان دیده می شود، فساد زیادی 
فعلا  می دانم  بعید  که  دارد  وجود  بخش  این  در  هم 
انتهای خاصی داشته باشد. به نظر می رسد در فوتبالمان، 
حوزه های نظارتی بسیار ضعیف عمل کرده اند و در بحث 
حقوقی هم به عمد یا سهو در قرارداد ها ایراد های فاحشی 
وجود دارد که این چنین در تمام دادگاه های حقوقی 
سرافکنده می شویم، دیگر وقتش رسیده فکری اساسی 
برای این فدراسیون پرماجرا، پر حاشیه و با افتخار پنج 
ستاره! کرد چرا که علاوه بر هدر دادن بیت المال، این 
بین  مجامع  در  را  ایران  عزیزمان  کشور  وجه  اتفاقات 
کفایتی  بی  امیدواریم  کرد،  خواهد  خدشه دار  المللی 
مدیران فوتبالمان در اسرع وقت ثابت شود تا با آمدن 
افرادی کارآمد و تا زمانی کار از کار نگذشته است، فکری 

به حال خراب این رشته شود.

دیدگاه

ماحصل تلاش شبانه روزی فدراسیون پنج ستاره و وزارت گل و بلبل؛

علی برکت الله، ۳۰ میلیون دلار ناقابل!

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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مجمع انتخاباتی فدراسیون دوومیدانی صبح دیروز -یکشنبه- 
به ریاست »مهدی علی نژاد« در آکادمی ملی المپیک برگزار 
شد که این انتخابات به دور دوم کشیده شد. در دور نخست 
»هاشم صیامی« ۱۶ رای، »ایوب بهتاج« ۱۳ رای، »افشین 
داوری« ۱۲ رای و »حسین جلالی« دو رای داشتند که 
صیامی و بهتاج به دور دوم رفتند. »مریم منظمی« هم 

اصلا رای نداشت.
در دور دوم هاشم صیامی ۲۴ رای و ایوب بهتاج ۱۷رای 

کسب کردند و دو رای سفید هم به صندوق انداخته شد.
که  شد  انتخاب  رئیس  عنوان  به  شرایطی  در  صیامی 
بهتاج از مدیران باسابقه وزارت ورزش و گزینه منتسب به 
این وزارتخانه بود و با وجود تلاشی که صورت گرفته بود 

نتوانست رای ریاست را به خود اختصاص دهد.
پیام مهمی که انتخابات دوومیدانی برای وزارت ورزش 
داشت این بود که اعضای مجامع فدراسیون های ورزشی به 
آن حد از استقلال رسیده اند که با وجود تمام اعمال نفوذها 
و برگزاری دوباره مجمع یک فدراسیون برای انتخاب یک 
فرد خاص بازهم فردی رای می آورد که درست نقطه مقابل 
وزارت ورزش است و این جای بسی خوشحالی دارد البته 
برای جامعه ورزش دوومیدانی نه برای وزارت که نمی دانند 

این شکست را چگونه هضم و تحمل کنند.
اسفندماه 98 بود که در یک مجمع غیرقانونی و به حالت 
رئیس  عنوان  به  را  داوری  افشین  آمدند  سرهم بندی 
دوومیدانی معرفی کردند ولی سازمان بازرسی ورود کرد و 
انتخابات را ابطال کرد. این درحالی بود که آقای علی نژاد 
-معاون وزیر ورزش- پس از انتخاب داوری از قانونی بودن 
انتخابات گفت ولی زمانی که سازمان بازرسی انتخابات را 
ابطال کرد وی گفت:نما خودمان انتخابات را باطل کردیم 

چون به حد نصاب نرسیده بود«!
به هر حال انتخابات تجدید شد تا امروز که دوباره سعی 
وزارت ورزش بر نشاندن داوری یا بهتاج بر صندلی ریاست 
مجمع  به  باید  سفارش ها  تمام  وجود  با  ولی  داشت 
دوومیدانی تبریک گفت که رای به ریاست صیامی داد تا 
تمام معادلات وزارت بهم بریزد، ای کاش این انتخابات برای 
وزارت درس عبرتی باشد که بعید می دانیم و از همین امروز 

دوباره به فکر یک مجمع انتخاباتی دیگر هستند تا افشین 
داوری را به هر نحو ممکن بر کرسی ریاست بنشانند.

5 یا 6 مهره دیگر روی دست وزارت مانده اند که نزدیک به 
بازنشستگی هستند و وزارت ورزش به آن ها قول داده که 
برای هرکدام یک فدراسیونی ردیف کند اما وقتی یک فردی 
را در سه فدراسیون کاندید کرده اند و رای نیاورده یعنی اینکه 
مجامع فدراسیون ها از این گزینه های سوخته وزارت ورزش 
بر  وزارت ورزش  تلاش  تمام  اکنون  نمی کنند.  استقبال 
مهندسی انتخابات شطرنج و روستایی عشایری و پزشکی 

ورزشی است.
خراسانی«  »امیری  روی  بر  عشایری  روستایی  در 
سرمایه گذاری کرده اند و در شطرنج نیز یک مدیر خوب 
و خوشنام مثل »احمد گواری« را به بازی گرفته اند که 
بد  برای  ولی  سالم  ترین هاست  از  یکی  مدیر  این  البته 
فدراسیون هایی او را کاندید می کنند. گواری در تمام طول 
سی سال خدمت اش هرجا بوده سلامت و خوشنامی را 
از خود برجای گذاشته و البته از مدیران کاربلد و بدون 
حاشیه وزارت ورزش است. وی در عرصه رقابتی انتخابات 
فدراسیون ها در برابر نیروهایی که متخصص همان رشته 
هستند طبیعی است که توان رقابت نداشته باشد و اگر 
دفتر  مدیرکلی  به  را  او  دارد  وزارت ورزش صداقت  واقعا 
مشترک و یا همین ادارات کل ستادی و استانی انتخاب 
کند چون بهره دهی احمد گواری در ادارت کل به مراتب 
بیشتر از فدراسیون هاست. به اعتقاد ما گواری را آنقدر از 
این فدراسیون به آن فدراسیون حواله می دهند که خسته 
شود و عطای کار را به لقایش ببخشد که حیف است چنین 
مدیری خارج از گود باشد؛ بعد مدیریت شرکت توسعه و 
ورزشگاه انقلاب و آزادی را به افرادی سپرده اند که بویی از 
ورزش نبرده اند و معلوم نیست از کجا به ورزش چسبیده اند 
ولی آنجاهای که پر از دردسر و استرس و دعوا و درگیری 
است را به احمد گواری پیشنهاد و یا تعارف بی پایه و 

اساس می کنند!
در فدراسیون پزشکی ورزشی اقبال جامعه پزشکی و اعضای 
مجمع بر روی دکتر »غلامرضا نوروزی« است که سال ها 
با زنده یا دکتر »پورکاظمی« کار کرد و پس از او هم شد 
رئیس فدراسیون اما انتصاب یکی از بازنشسته ها برای دوره 
سرپرستی موقت بیانگر جهت گیری وزارت ورزش برروی وی 
هست که اینجا نیز یک مجمع خیلی خاص دارد. اغلب 
روسای هیات ها پزشک متخصص هستند و در استان های 
خود یا رئیس بیمارستان و یا رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
می باشند و هیچ نیرویی قادر نیست فردی را به این 
مجمع تحمیل کند اما وزارت ورزش تمام تلاشش را برای 
انتخاب مهره ی خود به کاربسته که تلاشی بیهوده است و 
کارشناسان اینجا را هم به سود غلامرضا نوروزی مدیری 
بی حاشیه و توانمند و مورد اقبال مجمع می دانند. بنابراین 
خوابی که »مهرزاد خلیلیان« و وزارت ورزش برای پزشکی 

ورزشی دیده اند خوابی آشفته است و تعبیر نخواهد شد.
فدراسیون شطرنج مدعیانی مثل مداح دارد که دور قبل نیز 
رای حقیقی را آورد اما با دو سه اختلاف رای که منتسب 
به وزارت ورزش بود او را انداختند ولی این بار هیات ها پس 
از فریبی که از »مهرداد پهلوان زاده« خوردند بعید است دیگر 
اقبال به فردی غیر از مداح نشان دهند البته »شادی پریدر« 
هم مدعی است ولی گفته می شود هیات ها بر روی مداح 

اجماع نظر دارند.
پهلوان زاده کابینه فرار تشکیل داده بود چون دبیرش پناهنده 
شد و خود را به دامن غربی ها انداخت و در نهایت وقاحت 
گفته که دین من اسلام نیست و من برای اینکه بتوانم 
فرار کنم چنین و چنان کردم! ماشالله به این وطن فروش که 
اینجا برای پست دبیری چه ها که نکرد و رفت آنجا چه ها 

که نمی کند! چند استاد بزرگ شطرنج ما رفتند و پناهنده 
شدند و از خود پهلوان زاده هم خبری نیست و گویا او نیز 
که دوتابعیتی بود رفته تا ضرباتی که به شطرنج زد را رئیس 

آینده باید پاکسازی کند.
در روستایی و عشایری اگر چه جعفری رئیس سابق را تایید 
نکردند و سعید مقدم بقا نایب رئیس فدراسیون کبدی  و 
رئیس دانشگاه بین المللی چابهار را به بهانه کم داشتن سابقه 
مدیریت تایید نکردند ولی چگینی از جمله مدیرانی است 
که به اعتقاد کارشناسان در رقابت با گزینه وزارت ورزش 
یعنی امیری خراسانی که بیشترین سابقه مدیریتش مربوط 

به ورزش کیش است گوی سبقت را خواهد ربود.
برگردیم به دوومیدانی که ایوب بهتاج، هاشم صیامی، 
حسین جلالی، مریم منظمی، افشین داوری، حامد جولایی 
و محمدرضا محققی کاندیداهای پست ریاست فدراسیون 

بودند که البته حامد جولایی در مجمع حضور نداشت.
فدراسیون  انتخابات  مجمع  پایان  در  علی نژاد  مهدی 
مدت ها  از  بعد  که  گفت:»خیلی خوشحالم  دوومیدانی 
تکلیف انتخابات این فدراسیون مشخص شد. رقابت بسیار 
نزدیکی بود و فکر می کنم برگزاری انتخابات اینچنینی موید 

این است که مهندسی در انتخابات وجود ندارد«!
البته اصلاح کنیم که زور وزارت به مهندسی سازی نرسید 
وگرنه خیلی تلاش کردند حتی در دور دوم نیز پیام های 
متعددی رد و بدل شد اما مجمع دوومیدانی به طراحان 
مهندسی نه گفتند و به فردی رای دادند که نامش اصلا تا 

پیش از این در بین کاندیداها خیلی مطرح نبود.
نیز  شطرنج  فدراسیون  انتخابات  مورد  در  علی نژاد 
گفت:»انتخابات این فدراسیون روز ۶ آبان برگزار خواهد 
شد. بقیه فدراسیون ها هم تایید صلاحیت نامزدها بیاید ما 

مجمع را برگزار خواهیم کرد«.
رئیس جدید فدراسیون دوومیدانی گفت:»سه مدیرکل و 
یک رئیس قبلی در رقابت انتخاباتی حضور داشتند که 

باعث شد شاهد رقابت سختی در این زمینه باشیم«.
انتخابات گفت:»رقابت  این  در  پیروزی  از  صیامی پس 
سختی بود چرا که حضور سه مدیرکل و یک رئیس قبلی 
شرایط بسیار سختی را ایجاد کرده بود. با این حال انتخابات 
به دور دوم رفت و موفق شدم با توجه به اینکه عملکرد ما 
در دوره قبل قابل قبول بود به عنوان رئیس انتخاب شود. 

البته انتقاداتی هم به عملکرد ما وارد است«.
صیامی در پایان گفت:»نقاط ضعفی را هم در دوره گذشته 
داشته ایم که در تلاشیم آن را کاهش دهیم یا به صفر 

برسانیم«.

حرف آخر

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

دست رد دوباره مجمع دوومیدانی به طراحان مهندسی انتخابات
»رحیم خستو«:

پروژهزیرگذرجمهوریبدون
قیوداتشوراومطالعاتلازم

صورتگرفتهاست
رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات شورای اسلامی شهر کرج 
گفت: پروژه زیرگذر جمهوری اسلامی با آنچه که در جلسه 
استدلال هایی که مدیران  و  رسمی 175 شورا مطرح شده 

شهرداری ارائه نموده اند انطباق ندارد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شورای 
اسلامی شهر کرج، رحیم خستو در نطق پیش از دستور دویست 
و پانزدهمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر کرج با  تبریک 
به مناسبت روز بزرگداشت حافظ که با روز ملی البرز تقارن 
پیدا کرده است با قرائت ابیاتی از دیوان حافظ اظهار داشت: 
در جلسه ۱۷۵ شورای شهر در لایحه ای با هماهنگی معاونت 
عمران و کمیسیون  عمران، دو پروژه مطرح شد، یکی میدان 
آزاد و هنر و دیگری گلزار به شمس بود و لایحه  دانشگاه 
دانشگاه تصویب نشد و یک دفعه چه اتفاقی افتاد مسیر شمال 

به جنوب جمهوری مطرح شد.
میدان  پروژه  کرد:  تصریح  کرج  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
جمهوری بدون قیودات شورای اسلامی شهر کرج و مطالعات 
لازم صورت گرفته و به هیچ وجه در شورای شهر نیز مطرح و 

مصوب نشده  است.
خستو عنوان کرد: بعد از شروع پروژه و اعتراضات کمیسیون 
محیط زیست موظف به بررسی شد در حالیکه پروژه شروع شده 

بود و در آن جلسه هم تصمیمی برای اجرا گرفته نشده است.
رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات شورای اسلامی شهر کرج 
در بخش دیگری از سخنانش به مشکل اهالی منطقه گلدشت 
اشاره کرد و افزود: امروز اهالی منطقه گلدشت با حضور در 
دفتر اینجانب از وضعیت نامناسب این منطقه گله و شکایت 
کردند، مکاتبات متعددی داشتند و لیست سیاهه که حاکی از 

اعتراضاتشان بود.
خستو بیان کرد: متاسفانه بی توجهی به درخواست مردم و 
رسیدگی به مشکلات آنان باعث شده که آن ها به مکاتبه و 
بردن شکایت به سایر نهادها  ازجمله فرمانداری و دادستان 
مراجعه کنند که در خور شأن شهرداری و شورای اسلامی شهر 
کرج نمی باشد که طوماری ارائه دادند که در ضمیمه نامه 
پیوست می باشد. وی با بیان اینکه اهالی منطقه از قطع 
اشجار، عدم  امکانات آب رسانی و فقدان خدمات شهری و 
فضای سبز گله مند بودند, عنوان کرد: اهالی منطقه اعلام کردند 
که برای بررسی وضعیت موجود بارها به شهردار منطقه مراجعه 
کردند  اما مدیر منطقه اعلام نموده شورا بودجه ای به منطقه 

نمی دهد تا صرف هزینه های عمرانی و فضای سبز شود.
عضو شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه از بین رفتن 
درختان مهم ترین تهدید برای تبدیل باغات به آپارتمان سازی 
غیرمجاز در منطقه گلدشت است، یادآور شد، گفت: گلدشت 
یکی از بخش های است که دارای باغ ویلا می تواند یک 
مکانی از بهترین مناطق کرج باشد و ظاهرا تعمدی در آن است 

که درختان آن از بین برود و به ساخت و سازها  گرفتار شود.
رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات شورای اسلامی شهر کرج با 
اشاره به اینکه شهردار باید این موضوع را بررسی کند، ادامه داد: 
در مناطق محروم صدای مردم دیر به گوش مسئولان می رسد 
در حالیکه در مناطق شمال شهر مانند عظیمیه بارها آسفالت 
ترمیم می شود ولی دریغ از یک لکه گیری در مناطق کم 
برخوردارند. خستو با اشاره به اینکه فقط مناطق شمال شهر 
را نبینیم و به مناطق کم برخوردار هم توجه ویژه ای داشته 
باشیم گفت: علاوه بر منطقه ۶، مناطق ۳ و ۵ هم از فقدان 
برند. سخنگوی شورای شهر  این امکانات حداقلی رنج می 
کرج با اشاره به اینکه تک تک اعضای شورای شهر نمایندگان 
مردم، نهادها و گروهای اجتماعی، فرهنگی، سیاسی و مذهبی 
هستند، تاکید کرد: وقتی سخنان ما شنیده نمی شود دیگران 

وارد میدان شده و آثار و تبعات آن مشخص نیست.

در شهر

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

اسفندماه 98 بود که در یک مجمع غیرقانونی 
و به حالت سرهم بندی آمدند افشین داوری 
را به عنوان رئیس دوومیدانی معرفی کردند 
ولی سازمان بازرسی ورود کرد و انتخابات را 
ابطال کرد. این درحالی بود که آقای علی نژاد 
-معاون وزیر ورزش- پس از انتخاب داوری 
از قانونی بودن انتخابات گفت ولی زمانی که 
سازمان بازرسی انتخابات را ابطال کرد وی 
گفت:نما خودمان انتخابات را باطل کردیم 

چون به حد نصاب نرسیده بود«!


